

《单词百科:scavenging是什么意思?scavenging怎么发音?scavenging的解释和用法》

英语单词scavenging是什么意思?scavenging怎么读?scavenging怎么发音?简答网为您整理了scavenging的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



scavenging怎么读

scavenging的读音: ['skæv nd ŋ]

scavenging的意思

- 1、n. 净化，清除；
- 2、v. （动物）以（垃圾、腐肉）为食（scavenge的现在分词）；在（废弃物中）搜寻（食物、可用物品等）；

scavenging的相关词组

1、crankcase scavenging 曲柄箱换气法;

scavenging的双语例句

1、Object : To observe the oxygen derived free radicals scavenging of diterpenoid tanshinones by pyrogallol autoxidation systems.

目的: 探讨丹参二萜醌对邻苯三酚自氧化反应产生的氧自由基的作用.

2、Objective To study the scavenging effect of Cheqiancao on oxygen free radical.

目的研究车前草对氧自由基的清除作用.

3、The category and scavenging mechanism of free radical scavengers were also presented.

概述了自由基的概念、对人体的危害以及自由基清除剂的种类和作用机制.

4、The seaside fish market is a ready food supply for scavenging seabirds.

海边鱼市是觅食海鸟现成的食物供应地.

5、Antioxidant represses the cancer metastasis through scavenging ROS.

抗氧化剂可以通过清除活性氧化物而抑制癌转移的发生.

6、Under normal condition, there is a balance between the production of ROS and their scavenging.

在正常条件下, 机体ROS的产生和清除处于平衡状态.

7、The roof hanging garden is improves the urban environment, the scavenging air important means.

屋顶空中花园是改善城市环境、净化空气的重要手段.

8、Lilium Bromopyrogallol red Scavenging effect Free radical?

百合溴邻苯三酚红清除作用?

9、You can create new weapons from scratch by scavenging for parts.

尤其是在辐射三的开放性还要大十倍的情况下.

10、The piston of the scavenging pump should be pulled out for examination.

扫气泵活塞应拉出来检查.

11、The oxygen free radical scavenging activities and anti-lipoprotein oxidative effects of green tea polysaccharides were studied.

研究绿茶多糖体外清除氧自由基与抗脂蛋白氧化作用.

12、This method was successfully applied to determine scavenging activities of Chrysanthemum hydroxyl radical.

应用该方法,研究测定了不同品种菊花的抗氧化活性.

13、Antioxidative effects and the free radical scavenging capacities are significantly affected by the micro environments.

生物抗氧化剂的抗氧化和清除自由基能力与其所处的环境有关.

14、Conclusions-These findings demonstrate that HBOC can cause systemic vasoconstriction by scavenging NO produced by NOS 3.

结论 — 这些发现说明HBOC通过清除NOS3制造的NO从而引起全身血管收缩.

15、OPC is a natural powerful antioxidant, which has the function of antioxidation and scavenging action.

低聚原花青素(OPC)是一种天然强抗氧化剂,具有抗氧化、消除自由基的作用.

以上是简答网为您整理的scavenging怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/scavenging>